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Til Morten Rotnes,

Det vises til din henvendelse av 12. august. Vi beklager et sent svar.

Fylkesmannen har begrenset kapasitet, og må primært vise til vedtaket i saken. Dette, og regelverket som det er
vist til der, skal gi svar på spørsmålene du stiller. For øvrig opplyses det om at byggetiltak som er utført uten
tilstrekkelig godkjenning, har kommunen som oppgave å følge opp. Det kan skje enten ved å pålegge retting, eller
ved at det innhentes en etterfølgende søknad som kan gjøre tiltaket lovlig. Det vises til pbl. kap. 32. Kommunen
må svare nærmere på hva som vil skje i saken.

Håper dette var til hjelp!

 

Med vennlig hilsen

Henrik Øvrebø
seniorrådgiver
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73 19 91 88
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www.fylkesmannen.no/tl

 

Fra: Morten Rotnes <morrot@hotmail.no> 
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Til: Øvrebø, Henrik <fmtlheo@fylkesmannen.no>
Emne: Spørsmål til vedtak i sak 2019/2788
 

Hei, har noen få ting jeg lurer på i forbindelse med vedtaket, håper du har anledning til å utdype litt.

 

I vedtakets vurdering bemerkes det at fasadeendringer ikke er tema for behandling i denne klagesaken.

Hva er årsaken til at det ikke ble behandlet i denne klagesaken?

Kan vi gjøre noe for å få dette vurdert, eventuelt hvordan?

 

I konklusjonen overlates det til kommunen å eventuelt følge opp saken videre.

Betyr dette at kommunen kan la være å kreve tilbakeføring av de tiltak som allerede er utført?

Hva er vanlig praksis i forhold til at store deler av søkt tiltak allerede er utført?

Synes det var vanskelig å forstå hva det i praksis innebærer at vedtaket ble opphevet.

 

Tusen takk for hjelpen

 

Morten Rotnes


